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Årsmøte 
Årsmøtet 2023 ble avholdt 15.mai, med 15 oppmøtte 

enheter. Protokoll ligger på hjemmesiden.  

Det ble valgt nytt styre, som for 2023 består av: 

• Ole Birger Svendsgaard, nr 121, leder 

• Erlend Såstad Solberg, nr 141, kasserer 

• Marthe Strickert, nr 23, sosialt 

• Andreas Hofstad, nr 81, vei, lys, vann og avløp 

• Mats Lorentsen, nr 94, geitehold 

• Nils Bjørnerud, nr 118, brøyting, trefelling 

• Sverre Foslie, nr 20, lekeplasser, dugnad, 

sekretær 

Trefelling 
Det pågår en prosess nord på haugen rundt felling av trær 

i området rundt gapahuken, hvor de berørte husstandene 

er involvert. Det undersøkes også mot kommunen 

hvorvidt det er mulig å felle større trær ihht 

reguleringsplan, eller om det må søkes dispensasjon. 

 

Styret oppfordrer for øvrig til å tynne mindre trær ved 

behov, ihht. retningslinjer for trefelling som ligger på 

hjemmesiden. Husk å kjøre kvist og avfall til 

Heggstadmoen. 

Sosialt 
Fredag 23. juni er det St. Hansaften. Sosialkomiteen på 

Stokkanhaugen har laget en quiz-løype for store og små. 

Den starter ved gapahuken kl. 17.00. Det blir også delt ut 

is til barna kl. 17.30 ved gapahuken. 

 

Det er en egen sosialkomite som arrangerer 

sammenkomster på Stokkanhaugen, og hvor flere 

deltakere gjerne ønskes velkommen. På 90-tallet ble det 

arrangert en årlig «Stokkaniade» med fotballturnering, så 

her er det bare fantasien som setter grenser. Ta kontakt 

med styret hvis du vil vite mer og kunne tenke deg å 

bidra.  

Geiter og sauer 
Geitene og sauene kom på plass i slutten av mai, og 

beiter nå på den sørligste delen av haugen. De er veldig 

sosiale, og ser fortsatt ut til å være et populært tilskudd 

på haugen, spesielt blant de yngre beboerne. 

 

Det trengs fortsatt noen som kan være geitevakt i uke 28 

og 29, så ta kontakt på epost eller Facebook om noen har 

mulighet. Jobben går ut på å sjekke at alle er der, ser 

friske ut, og har rent vann i bøttene. Alle som er innom 

oppfordres til å sjekke dette, men vi trenger også en 

vaktliste for sommeren. 

Ballplass  

I fjor ble det lagt nytt flott kunstgress på ballplassen på 

haugen. Som en del av prosjektet ble det avdekket at det 

var vanskelig å etablere basketstativ med tilstrekkelig 

avstand til husene rundt. Styret ønsker å undersøke 

om det er interesse for å etablere en ny plass for 

basketstativ i henhold til offentlige anbefalinger, og vil 

legge til rette for å nedsette en «basketkomité» med dette 

formålet. Ta kontakt om noen kunne tenke seg å bidra 

inn i en slik komité. 

Hjemmeside 
Hjemmesiden er oppdatert, og inneholder blant annet 

bookingsystem for velforeningens henger, samt diverse 

annen nyttig informasjon. 

Annet 
All gatebelysning ble byttet til LED i 2020, og 

strømregningene viser en markant nedgang i 

strømforbruk. Det kommer godt med i disse dager, og 

kan gi en rask nedbetaling av tiltaket. 


